
 
Mødetype: Skolebestyrelsesmøde  

 
Deltagere: Skolebestyrelsen  
Sted: Virtuelt 
Mødeleder: Henriette  
Dato og tid: 12. juni kl. 17.30 – 21.00 
Deltagere (fremmødt):  
Referent:  Ture 
  
  Emne (og ansvarlig)  Hvad 

skal vi 
udrette?   
  

Forberedelse til 
punktet  

Proces  Afsat 
tid  

Referat fra punktet  

1   Velkomst    Henriette 
mødeleder 

    1 min   

2 Godkendelse af dagsorden 
og referat  

   1 min Godkendt 

3 Nyt fra elever, 
medarbejdere, ledelse, 
SFO- forældreråd og 
forperson  

   15 min Skovturen med fase 1 i tirsdags blev aflyst pga dårligt vejr. 

I stedet blev der en dag med værksteder og hygge på 
skolen.  

Der har været ”kom og lær din skole at kende”, hvor 
børnehaverne har været på besøg til et løb med poster, 
hvor de kommer rundt på skolen. 

Nuværende 0. klasser var værter og virkeligt eksemplarisk 
dygtige. 4. klasserne stepper ligeledes altid op på denne 
dag. 



Der er SFO sommerfest i morgen. 

I næste uge er der en aften for de nye elever og deres 
forældre. 

Der har været overleveringer med børnehaverne de sidste 
par dage – både skriftligt og mundtligt. 

I udskolingen har der været prøver, som er færdige i løbet 
af næste uge og sommerferien er ved at nærme sig i 
horisonten. 

 

Ledelsen: Marie Vesten er ansat i en fast stilling. Marie har 
indtil nu varet ansat i et vikariat. Hun skal blandt andet have 
dansk på 5. årgang. Der har været mange kvalificerede 
ansøgere til de forskellige stillinger, der har været slået op. 

Der er omkring 44 elever til kommende 0. klasser. Der er en 
venteliste, som administreres af pladsanvisningen. 

Vi skal udvikle valgfag på 7.-9. Det er lidt svært  

Der er travlhed i forhold til de sidste skemajuseringer for 
kommende skoleår. Det har været en god – men lang 
proces.  
Der er orienteringsaften for de kommende 0. i næste uge.  

Der er sparet nogle penge op fra SFO-loppemarked – disse 
penge bliver blandt andet brugt på en ny popcornmaskine.  
 

Den nye kostordning for 0.-3. klasse er uden 
forældrebetaling. 

Henriette: 



Dejligt at være med i ansættelsesprocessen, hvor Mie 
styrede samtalerne flot. 

Skolen har som Trine har skrevet ud fået bevilget skolemad 
i to år til 0.-3. klasse. 
Spændende hvordan vi laver en opsætning omkring det. 
Forvaltningen har indkaldt til møde om hvordan ordningen 
kan opsættes. 

 

4 SFO-forældreråd 
Samarbejdsaftale 

   10 min Samarbejdsaftale kort gennemgået. Den nuværende aftale 
er godkendt som grundlag. 

 

Forslag i forhold til fokus på udearealer om at kunne bygge 
multibaner i højden – altså ovenpå hinanden.  

4 Vikarforbrug - 
Sammenligning med sidste 
skoleår 

   10 min Gennemgang af data vedr. vikarforbrug.  
Data viser, at der er et øget forbrug, hvilket blandt andet 
skyldes, at vi har valgt at bruge vikar i opgaveløsningen i 
forbindelse med blandt andet ansættelsesophør, 
støtteopgaver m.m.  
I skoleåret har vi ligeledes valgt at kompetenceudvikle 
medarbejdere, hvilket også medfører vikarforbrug. 
Det kan ikke aflæses når et vikarforbrug ved 
kompetenceudvikling refunderes.Forslag  
Data kan ikke stå alene, og det øgede forbrug kan ikke 
nødvendigvis sidestilles med et øget sygdomsfravær 

5 Digital sundhed 
 

   15 min Annes oplæg.  
Sammenhæng mellem sociale medier, smartphones, skærm 
og unges nedadgående mentale helbred. Særligt udtalt 
blandt unge kvinder. 
Forslag fra forskningen om at udskyde anvendelsen af 
sociale medier til efter 16-årsalderen. 

https://docs.google.com/presentation/d/1ArskSqyG2MJAB3Za1n6PosXj0zQyTxQ4/edit?usp=sharing&ouid=113450894182399540711&rtpof=true&sd=true


Der bør ses på anbefalinger, så der kan lave politikker og 
retningslinjer, der kan beskytte vores børn og unge. 
På sigt kan det være en fordel at starte nedefra – helt fra 0. 
klasse, således at man undgår dårlige vaner og højt 
mobilforbrug. 
Der er en oplevelse af at elever ikke ser hinanden og 
interagerer med hinanden indtil mobilen afleveres. I fase 1 
arbejdes der på at mobilerne skal gemmes væk i det man 
træder ind på skolen. 

6 Timefordelingsplan – 
endelig godkendelse 

   5 min Ændringer:  
- 0.&1. årgang går to lektioner ned ugentligt 
- 5.årgang:  Svømning erstatter idræt  
- 7.&8.årgang: får to lektioners valgfag 
- 9.årgang: overgangsperiode, hvor de fortsætter 

med to lektioners valgfag 
 
Endelig godkendelse  

6 Evt.    10 min Sika melder ind på ULF, hvor der i september laves en 
sportsfestival på Aarhus Ø, hvor man kan deltage med sin 
klasse. Der laves et program i halvanden time med Sika. Det 
hedder leg med vilje. 
 

 

 


